
    

                                                         
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 14.05.2024 
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Lokalitet: Fysisk møde på skolen 
 
Mødedeltagere: Anja, Tina (frem til 18.30), Line F., Line D., Anna, Gitte (medarb.) (frem til kl. 18.00), Sara (medarb.) (frem til kl. 18.30), Allan 
og Claus 
Afbud: Kirsten-Marie 
 
Mødeleder: Claus 
Referent: Allan  
 

 
 
 

Dagsorden  
 

Formål med punktet 
Drøftelse – orientering - beslutning 

Referat 

1. Godkendelse af referater (5 min.)  
 

  

2. Nyt fra elevrådet (5 min.)  
 

Orientering Punktet udgik af dagsordenen 

3. Nyt fra skolebestyrelsen (0 min) Hvem? Helle og Claus 
 

4. Skolemad v. CW (5 min.) 
-opstart 
-organisering 
 

Orientering Opstart d. 15/5 
Det er muligt at bestille onsdage, torsdage, fredage. 
 
 

5. Skolevenner.dk v. CW (5 min) 
-orientering 
-frivillighed 

Orientering Claus har haft kontakt til skolevenner.dk, som fortæller, 
at vi har gjort de rigtige ting for at rekruttere frivillige. 
 
Skolevenner kommer gerne ud og hjælper til med at 
mobilisere lokalsamfundet. De har nogle ideer til hvordan 



    

                                                         
dette kan gøres. Claus fortsætter dialogen med 
skolevenner. 
 

6. Orientering byggeri v. CW (5 min.) Orientering Der er ved at blive udarbejdet en beskrivelse af en 
helhedsplan, som skal omsættes til egentlige 
arkitekttegninger, som skal danne grundlag for at 
indhente tilbud fra håndværkere. 
 

7. Antimobbestrategi (40 min.) 

-fortsætte arbejdet fra sidste gang med 

opmærksomheder i forhold til nuværende 

antimobbestrategi. 

Drøftelse + 
idègenerering 

Udsat på grund af tidsmangel 

8. Videnbasar 2024 (10 min.) 

-opmærksomheder 

Orientering Gode stande med inspirerende koncepter som kunne 
implementeres på andre skoler. Dog en udfordring når 
der ikke er tid på de enkelte skoler til at der kan arbejdes 
i den retning. 
  

9. Økonomi (25 min.) 

-ny situation 

-prioriteringer 

Orientering Der er udfordringer med økonomien i Viborg Kommunes 
skolevæsen. Der er et merforbrug over den tilladte 
procentsats på 3%. 
 
Det betyder, at der generelt skal ses på økonomi på de 
enkelte skoler, da der er en solidarisk forpligtigelse.  
 
For os betyder det at der ses på hvilke muligheder der er 
ift. at opnå et mindreforbrug. 
 
Skoleplanen genåbnes og der ses på alle parametre. 
 
Vi skal ligeledes kigge ind i 2025 og sikre, at vi får en så 
robust økonomi som muligt.  
 

10. Opfølgning på dialogmødet (10 min.) Orientering Helle orienterede om dialogmødet. 



    

                                                         

-bilag vedlægges 

11. Rigets tilstand (5 min.)  

-SB efter sommerferien 

 

Orientering Her så vi legepladsen. Allan fortalte om planerne for den 
officielle indvielse. 
 
Vi fik drøftet indtrædelse af første suppleant efter 
sommerferien. 
 
Allan og Claus fortalte om arbejdet med trivsel og 
planerne for kommende skoleår. 

12.  Eventuelt (5 min.)  

-sommerafslutning 

 

Kommende punkter: 

Besøg og fortælling om SFO 

Udarbejdelse af principper 

Årshjul - opfølgning skoleår 23/24 

Fælles møde med Bjerringbro SB? 

Markedsføring - Udbredelse af den gode historie 

Standardvelkomst - Guide med forretningsorden, links, 

årshjul etc. 

Ordensregler 

Antimobbestrategi 

 

 

 

 Sommerafslutningen afholdes på skolen. Efter 
sommerferien bestilles der ikke sandwich til de 
almindelige møder, da SB ønsker at udvise 
mådeholdenhed i forhold til den økonomiske situation.  

 


